



# CM Newsletter – APL

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In March, our children learned that Adam and Eve broke God’s rule, and changed the relationship between God and His creation. Because of Jesus, He died, then rose from the dead, and paid the price for everything that was wrong and unfair in this world. We can have peace and don’t have to get even. Instead, we can reflect the character of Christ by caring for others and making peace.

This month, children will learn at Easter, we celebrate how Jesus died for our sins and then raised from death. None of us like to wait, but waiting is part of life. Life is a lot like a road trip. That’s why we must have patience. Patience is to wait until later for what we want now. We can trust God, even when we’re waiting. Because we know that His plans are always worth the wait!

Many blessings,

Ruth - Children Ministry Director

### Sunday Morning Message

4/01	Easter Sunday: Peace be with you	<b>John 20: 19 -28</b>
4/08	Good News: God gives life	<b>Isaiah: 42: 1 -8</b>
4/15	Good News: sing, sing, sing	<b>Isaiah 44: 21- 26</b>
4/22	Good News: God will succeed	<b>Isaiah 48: 12 -18</b>
4/29	Good News: God’s saving power	<b>Micah 7: 15 - 20</b>

### Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Big News	“Go and make disciples of all nations.” <b>Matthew 28:19</b>
K – 5 <sup>th</sup> Graders	Road Trip	“Wait for the Lord. Be strong and don’t lose hope. Wait for the Lord!” <b>Psalm 27:14</b>

### Upcoming Events

4/01	11- 12, Special event “Gospel Ballooning” at church courtyard 2 - 5 pm, Baptism Ceremony at Gordon and Alice Wong’s house
4/29	11 – 12, Special event on water conservation by World Vision at church courtyard



# CM Newsletter – APL

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In March, our children learned that Adam and Eve broke God’s rule, and changed the relationship between God and His creation. Because of Jesus, He died, then rose from the dead, and paid the price for everything that was wrong and unfair in this world. We can have peace and don’t have to get even. Instead, we can reflect the character of Christ by caring for others and making peace.

This month, children will learn at Easter, we celebrate how Jesus died for our sins and then raised from death. None of us like to wait, but waiting is part of life. Life is a lot like a road trip. That’s why we must have patience. Patience is to wait until later for what we want now. We can trust God, even when we’re waiting. Because we know that His plans are always worth the wait!

Many blessings,

Ruth - Children Ministry Director

### Sunday Morning Message

4/01	Easter Sunday: Peace be with you	<b>John 20: 19 -28</b>
4/08	Good News: God gives life	<b>Isaiah: 42: 1 -8</b>
4/15	Good News: sing, sing, sing	<b>Isaiah 44: 21- 26</b>
4/22	Good News: God will succeed	<b>Isaiah 48: 12 -18</b>
4/29	Good News: God’s saving power	<b>Micah 7: 15 - 20</b>

### Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Big News	“Go and make disciples of all nations.” <b>Matthew 28:19</b>
K – 5 <sup>th</sup> Graders	Road Trip	“Wait for the Lord. Be strong and don’t lose hope. Wait for the Lord!” <b>Psalm 27:14</b>

### Upcoming Events

4/01	11- 12, Special event “Gospel Ballooning” at church courtyard 2 - 5 pm, Baptism Ceremony at Gordon and Alice Wong’s house
4/29	11 – 12, Special event on water conservation by World Vision at church courtyard



# 兒童部月刊 - 4月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

三月份，我們的孩子學習了亞當和夏娃違背了上帝的規定，並改變了上帝與祂創造的關係。由於耶穌的緣故，死了，然後從死裡復活，為這個世界上所有錯誤和不公平的代價付出代價。我們能夠擁有和平，而不必平心而論。相反，我們可以通過照顧他人和實現和平來反映基督的品格。

這個月，孩子們將會學習在復活節，我們慶祝耶穌為我們的罪而死，然後從死裡復活。我們沒有人喜歡等待，但等待是生活的一部分生活就像一次公路旅行。這就是為什麼我們必須有耐心。耐心是正在等待，直等到我們想要的。即使我們在等待，我們可以相信上帝。因為我們知道他的計劃總是值得期待！

## 滿滿的祝福

Ruth - 兒童部主任

### 主日信息

4/01	復活節主日: 願你們平安!	約翰福音 20: 19 - 28
4/08	好消息: 神為我們捨命	以賽亞書 42: 1 - 8
4/15	好消息: 唱, 唱, 唱	以賽亞書 44: 21 - 26
4/22	好消息: 神的道路就必亨通。	以賽亞書 48: 12 - 18
4/29	好消息: 神拯救的權柄	以賽亞書 53: 1 - 6

### 課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Big News	所以，你們要去，使萬民作我的門徒 馬太福音 28: 19
幼稚園到五年級	Road Trip	要等候耶和華！當壯膽，堅固你的心！我再說，要等候耶和華！詩篇 27:14

### 當月活動

4/01	上午 11- 12 點 在教會庭院舉辦“福音氣球造型”特別外展活動 下午 2 點 - 5 點，在 Gordon 和 Alice 的家舉行洗禮儀式
4/29	上午 11 -12 點世界展望會在教會庭院舉辦“水資源保護”特別活動



# 兒童部月刊 - 4月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

三月份，我們的孩子學習了亞當和夏娃違背了上帝的規定，並改變了上帝與祂創造的關係。由於耶穌的緣故，死了，然後從死裡復活，為這個世界上所有錯誤和不公平的代價付出代價。我們能夠擁有和平，而不必平心而論。相反，我們可以通過照顧他人和實現和平來反映基督的品格。

這個月，孩子們將會學習在復活節，我們慶祝耶穌為我們的罪而死，然後從死裡復活。我們沒有人喜歡等待，但等待是生活的一部分生活就像一次公路旅行。這就是為什麼我們必須有耐心。耐心是正在等待，直等到我們想要的。即使我們在等待，我們可以相信上帝。因為我們知道他的計劃總是值得期待！

## 滿滿的祝福

Ruth - 兒童部主任

### 主日信息

4/01	復活節主日: 願你們平安!	約翰福音 20: 19 - 28
4/08	好消息: 神為我們捨命	以賽亞書 42: 1 - 8
4/15	好消息: 唱, 唱, 唱	以賽亞書 44: 21 - 26
4/22	好消息: 神的道路就必亨通。	以賽亞書 48: 12 - 18
4/29	好消息: 神拯救的權柄	以賽亞書 53: 1 - 6

### 課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Big News	所以，你們要去，使萬民作我的門徒 馬太福音 28: 19
幼稚園到五年級	Road Trip	要等候耶和華！當壯膽，堅固你的心！我再說，要等候耶和華！詩篇 27:14

### 當月活動

4/01	上午 11- 12 點 在教會庭院舉辦“福音氣球造型”特別外展活動 下午 2 點 - 5 點，在 Gordon 和 Alice 的家舉行洗禮儀式
4/29	上午 11 -12 點世界展望會在教會庭院舉辦“水資源保護”特別活動